

Ref.: GNHGroup/2020/DFM/0237

Date: 22/03/2020

To: H.E. Hassan Al Abdulrahman Al Serkal **Executive Vice President** Chief Operations Officer (COO) **Head of Operation Division** Dubai Financial Market - Disclosure Department

إلى: سعادة / حسن عبد الرحمن السركال الموقر نائب الرئيس التنفيذي الرئيس التنفيذي للعمليات رئيس قطاع العمليات سوق دبي المالي - قسم الإفصاح

Subject: Gulf navigation Holding General Assembly meeting attendance through E-Participation without Personal Attendance

الموضوع: حضور إجتماع الجمعية العمومية لشركة الخليج للملاحة القابضة من خلال المشاركة الإلكترونية للمساهمين دون الحضور الشخصي

Kind Greetings,

Reference to the above subject, following to our letter No GNHGroup/2020/DFM/0235 dated 12/03/2020 concerning the Company's General Assembly meeting to be held on Sunday, March 29, 2020, please be advised that according to the instructions of the Securities and Commodities Authority the participation in the above-mentioned meeting will be electronic and without shareholders' personal presence, through the below link:

تحية طيبة وبعد،

والحاقأ لخطابنا رقم بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، GNHGroup/2020/DFM/0235 بخصوص إجتماع الجمعية العمومية للشركة والذى سيعقد يوم الاحد الموافق 29 مارس 2020، يرجى التكرم بالعلم بأنه وبناءاً على تعليمات هيئة الاوراق المالية والسلع فإن المشاركة في الإجتماع المذكور أعلاه ستكون إلكترونية دون الحضور الشخصى للمساهمين، وفقاً للرابط أدناه:

www.smartagm.ae

Kindly be informed that the esteemed shareholders may access all documents related to the agenda of the GAM through the below link of the Company's website:

www.smartagm.ae

كما يرجى العلم أن بإمكان المساهمين الإطلاع على جميع المستندات المتعلقة بجدول أعمال الجمعية العمومية على رابط موقع الشركة المبين أدناه:

https://www.gulfnav.com/investor-relations/generalassembly-meetings/

https://www.gulfnav.com/investorrelations/general-assembly-meetings/?lang=ar

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فانق الاحترام والتقدير

Saeed Mubarak Al Hajeri Chairman of the Board

Securities and Commodities Authority

Page 1 of 1

Gulf Navigation Holding P.O Box 49651, Dubai - U.A.E

www.gulfnav.com

+971 4 4270103

P.O.Box: 49651